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: 51.26 ) mins ni. IEEE @ minvws.EERE5.1.2e )[EEER @minvws.nl]; ) @minvws.nl]
Cc: 5.1.2 [IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 7/27/2020 8:44:44 AM

Subject: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Received: Mon 7/27/2020 8:44:44 AM

Ja klopt! Dat blijft dan lopen via de constructies die we toen hebben opgesteld en de meerkostenprestatie.
Ik stuur zo een mail door. De werkgroep Zvw had deze week toch nog wel wat vragen.

Vans ) SEER mir.

Verzonden: maandag 27 juli 2020 10:24

) <BEREEEN@ minvws.nl>; JEM eminvws.nl>;IEE
@minvws.nl>; ) @minvws.nl>

CC: ) <BERFEER@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Grt,

Hallo,

Dank je wel voor de update.
Begrijp ik het dan goed dat de bekostiging van Covid-zorg aan kwetsbare mensen die wel worden opgenomen maar niet in het

ziekenhuis dan voorlopig blijft lopen via de ELV-experimentprestatie AO012 (en ook dat voor zover het een cliént met een Wiz-

indicatie betreft dat dit achteraf wordt verrekend)? En dat meerkosten kunnen blijven lopen via Zvw-meerkostenregeling.

Ik lees trouwens vandaag of morgen mee met de concept-comfort brieven betalingsregeling corona-centra/samenloop Zvw/WIz
die heeft opgesteld:

TI, EEF minvws.nl | Ministerie van VWS | Directie Pati&nt en

Zorgordening | Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | rijksoverheid.nl/vws | werkdagen:

Van: ) JEEHeninvws.ni>
Verzonden: vrijdag 24 juli 2020 09:11

EEE @ ninvws i>; : )SEE@ minvws.ni>;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Hoi allemaal,

Naar aanleiding van de berichten over de bekostiging van ELV cohort bedden heb ik met

IEEEZ I <p roken.

ERR ziet geen enkel probleem in de financiering, zij geeft aan dat er nog veel reserves zijn ten aznzien van het budget,
daarnaast gaat het om een kleine hoeveelheid bedden. Dit is volgens haar heel anders dan in de MSZ mbt ic bedden. De

opschaling is ongeveer vergelijkbaar met een griepepidemie, in die zin is er ook rekening gehouden met de financiering. Ik heb

verder aangegeven wat de risico’s kunnen zijn wanneer blijkt dat aanbieders en verzekeraars er per september niet uitkomen.

En verder heb ik nog nadrukkelijk gevraagd of ze het niet nodig vond om dit voor de zekerheid na te gaan bij verzekeraars. Dit

vond ze niet nodig. Dus ik laat het voorlopig nu zo.

Groeten,

Verzonden: donderdag 16 juli 2020 16:43

Aan A ) SEI ino.EEN
i

; minvws.nl>)

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Dank beide, en je hebt gelijk ik heb in de stuurgroep met|EXEkb fgesproken dat vanuit hun traject op

medewerkerniveau de afstemmming met werkgroep zvw zou worden gezocht en dat hij tijdig in de stuurgroep de voortgang zou

bespreken. Mi beide niet gebeurd.

Tav houtskoolschets langdurige zorg: daar hebben we ook een beetje een strategische keuze gemaakt. We kunnen ons hier in

deze fase al heel erg tegenaan gaan bemoeien , maar we hebben al veel op de 'niet belegd’ lijst staan en dan is de vraag of dit

prioriteit heeft. Eerder hebben we gekozen het te laten voor nu, maar als we dat nu anders zien en er is ruimte kan dat alsnog.



250582

on

Van:EEJEEMeninvwsni>
Verzonden: donderdag 16 juli 2020 16:31

minvws.n>; HEE minvws.ni>;
@minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Ow ja goed idee, ik zal het meenemen in de werkgroep maandag.
Ze hebben al een prognose vastgesteld, zie bijlage. Het is nog niet veelzeggend, dus goed punt van die kosten. Of verzekeraars

zich hebben uitgesproken, dat wist [BEY ook niet en zullen we maandag aan [AE reser.
Groeten EXE

Verzonden: donderdag 16 juli 2020 15:59

Aan: ) < tos J

—JRE© minvws.n>;IEEE
) mi :minvws.nl>; nvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

in de stuurgroep,
Maar goed bezig

Dat is onhandig, als er

|
problemen zijn gaat het goed, dat kan, maar..... volgens mij was er een andere afspraak gemaakt

Ik vind het, gezien de discussie rond de catastroferegeling (gaan verzekeraars die nu wel/niet gebruiken, wat is hier voor

afgesproken met verzekeraars rond deze “ijzeren voorraad”) en gedoe rond MECC/Ahoy wel relevant om wel echt zeker te weten

dat verzekeraars geen bezwaar hebben aangegeven om de beschikbaarheid te bekostigen via de meerkosten prestatie. Voor we

toch in een welles-nietes spelletje gaan komen.

Want ja, IC-bedden zijn duurder, maar ik weet niet hoeveel bedden er beschikbaar moeten worden gehouden straks buiten het

ziekenhuis. Ligt daar ook al een prognose aan ten grondslag? En daarmee ook van de kosten? Daar is NZa (via LNAZ) nog mee

bezig op dit moment voor IC-bedden. Hebben verzekeraars (ook individueel) uitgesproken dat ze dat gaan betalen via de Zvw?

Wellicht een idee om maandag nog even dit traject ook aan te stippen in de Wg bekostiging Zvw (niet om het over te nemen

door de werkgroep trouwens).

Vr.groet,
CRI

Van:BEEJEENeminvws.nl>
Verzonden: donderdag 16 juli 2020 15:47

nan: IETS mins i>: SE ) minsn>; IEEE
@minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Ha,

Ik heb

Lig
Ze vond dat we een belangrijk punt hebben en weet niet of dit ook zo besproken is, dit bespreek ik

maandag met

gaf verder aan dat zij geen reden zagen om ons te betrekken, omdat de NZa aangaf verder geen problemen te zien... ©.

Op het moment dat we spraken kregen we een mailtje van | Ege: he, de NZa gaf aan dat er geen problemen waren...

Mogelijk speelt de financiering hier minder, omdat IC bedden veel meer geld kosten om beschikbaar te houden. In ieder geval
hebben verzekeraars geen bezwaar gegeven om de beschikbaarheid te bekostigen via de meerkosten prestatie. Terwijl ze dat bij
de IC bedden (als ik het goed heb begrepen?) wel hebben gedaan.

Wordt vervolgd....

Daarnaast begon ze over de Houtskoolschets ouderenzorg. Vraag aan jouBE het handig is dat wij hierbij aangehaakt
iin? Dit hebben

EKER
en ik eerder voorgelegd aan maar toen werden we er een beetje buiten gehouden geloof ik?

gaf aan dat we dit het beste bij onden voorleggen, PZo is volgens haar nu in de “tweede schil”

opgenomen.

Groeten, EWE
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Verzonden: donderdag 16 juli 2020 13:42

CETEET o mins. >; IEEE
@ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Ha,

Zie ter info onderstaande mail zan [JEXESI Heb het vanochtend ook in stuurgroep besproken en aangekondigd dat ik

hen zou mailen.

-IE
Van: 5.1.2e

Verzonden: donderdag 16 juli 2020 13:40

aan: [IEEEDE) ESEDM © minvws.i>; IESECHEN. <BEXEXMc minvvs.ni>
Onderwerp: FW: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Heren,

Ik zag de brief over cohortbedden voorbij komen. BEES eft hier al aandacht voor gevraagd bijIEEE -

onderstaand).
Ik mail jullie hierbij omdat we mi goed de aansluiting moeten houden tussen de wijze waarop we cohort bedden en de IC bedden

bekostigen. Dit lijkt nu uit elkaar te lopen (corhort via verzekeraars, IC via andere route) en dat hoeft op zich niet erg te zijn,
maar dan moeten we wel uitleg hebben waarom we het doen zoals we het doen. Hebben jullie dat voldoende scherp?

EEEEMkan jij al meer zeggen over de richting die we opgaan met de IC bedden nav overleg met [EXER
Grt JEEED

Van:EEJEENeminvwsni>
Verzonden: donderdag 16 juli 2020 13:05

@minvws.nl>

@minvws.nl>; [CEERI
Onderwerp: FW: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

Door werd ik op de hoogte gebracht van de stukken voor het bestuurlijk overleg van afgelopen maandag over de

bekostiging van ELV bedden.

PZo is niet betrokken geweest bij de afspraken over de beschikbaarheid van ELV bedden, wat ik echt jammer vind, want we zien

wel haken en ogen bij de afspraken die door de minister inmiddels zijn ondertekend.

Omdat zorgaanbieders geen financiéle onzekerheid zouden moeten ervaren als ze -op basis van de afgesproken besluitvorming -

capaciteit ter voorbereiding op een tweede golf organiseren, worden de gemaakte afspraken overfinanciering voor het onderdeel

beschikbaarheid nog verder uitgewerkt door zorgverzekeraars en zorgaanbieders.

Voor de bekostiging van de beschikbaarheid van IC bedden wordt momenteel gekeken naar een financiering via een BBB of via de

WPG. Hier wordt het aan de verzekeraars overgelaten? Het is dan ook de vraag in hoeverre de verzekeraars de beschikbaarheid

kunnen dekken, tot welke capaciteit aan bedden is dit mogelijk? En vanaf wanneer moet worden gekeken naar een andere wijze

van financiering?

Heeft een van jullie de tijd om mij op korte termijn bij te praten?

Hartelijk dank!

Groeten, EXE
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Verzonden: woensdag 15 juli 2020 23:27

) aminvws.nl>;[EER

@minvws.nl>

@minvws.nl+IEE

EEE
Datum: woensdag 15 jul. 2020 7:30 PM

5.1.2e ) <QERE-ER 7 minvws.nl>, a. ) <BR igj.nl>,

(@minvws.nl>, 5.1.2e ninvws.nl>, 5.1.2¢

) <JEEREEIIN minvws.nl>, 1. SRL 7) minvws.nl>,
2 5.1.2e

)

@minvws.nl>,
5.1.2¢

5.1.2e

(@minvws.nl>,

<] 51.2e (@minvws.nl>,

) < CAPLIO minvws.nl>, 5.1.2e

5.1.2e ) <BEAN
@

minvws.nl>

5.1.2e (@minvws l=, 5.1.2e

| 5.1.2e 5.1.2e (@minvws.nl>, 5.1.2e ) <P Ie mi

CRIT
@minvws

nl>, 5.1.2e ) <BERES

5.1.2¢ @minvws.nl=>, 5.1.2e ) < 51.22

Onderwerp: RE: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

@minvws.nl=>,

5.1.2e )

@minvws .nl>, Sl

[EAC (7) minvws. nl

Beste deelnemers aan het CCT,

Bijgaand stuur ik u de brief die vandaag aan externe partijen is gestuurd over de capaciteit, financiering en besluitvorming t.a.v.

zorgcapaciteit voor kwetsbare personen met COVID-19 buiten het ziekenhuis.

Bij vragen weten jullie me te vinden.

rien”
groet

p.s. veel dank aanEE hun inzet bij de voorbereiding.

Van:IEEEJENminvws.nl>

Verzonden: woensdag 15 juli 2020 11:35

Aan: 5.1.2e ) < 9.1.2e @igj.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>; 5.1.2e )
<BEN ER (© minvws.nl>; 5.1.2e  < CROVEREN @ minvws.nl>; 5.1.2e ) < CHILI @ minvws ni>; ES,

5.1.2e ) <BR] 5.1.28 ) <BERFLE@ Mminvws.nl>; 5.1.2e )
<BR @ minvws.nl>; 5.1.2e <BR FCI @minvws.nl>; 5.1.2e ) JEREL @minvws.nl>; [IEEE
EEL) < CRP @ minvws.nl>; oil. ) <BR

<CRITIN © minvws.nl>; 5.1.2e

@minvws.nl>; 512 512e

@minvws.nl>; 5.1.5

5.1.2e )<l

<BR] A. 1. Ad. e@minvws.nl>; [IEEE
(5.1.2 512 [a .

A

I

i. 5.1.2e )

ninv

5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>;
5.1.2e os

¥
. ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e

51.20 JR 5.1.2 Digi 5.1.2e )
CRIEIN (@ minvws.nl>; IERIE. <BR ninvws.nl>;

5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>; 5.1.2e

ERED 5.1.2e RFI © minvws.nl>: 5.1.2e

< 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) ~ 5.1.2e

Onderwerp: Verslag CCT LZ 15 juli + actiepuntenlijst

<l 5.1.2e

5.1.5

@minvws.nl>
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Beste allen,

Bijgevoegd het verslag van het CCT LZ overleg van vanochtend en de nog openstaande acties. Indien acties zijn afgerond hoor ik

het graag dan haal ik ze van de lijst.
Het eerst volgende CCT LZ zal plaatsvinden op 12 augustus. Vanaf dan zal het CCT LZ een frequentie krijgen van 1x per week (op
de woensdag).

Hartelijke groet,

mherie van volksgezondhneld, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5, Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

E minvws.nl


